



Chelovek. 2013-2024

ISSN 0236--2007

URL - <http://chelovek-journal.ru>

All right reserved

Issue 4 Volume . 2012

Objective and subjective nature of logics

Marat Shagiahmetov

Abstract

In conformity with system approach, process of mentality development is considered as an element of human development system, based on interaction between an individual as an interaction between two systems. The employment of system approach enables the author to unite mentality structures changes in an integrated determined process. This process allows to explained both major historical changes and the changes in philosophical ideas.

Keywords list (en): SYSTEM, CHANGEABILITY, IDENTITY, LOGICS, MENTALITY, AN INDIVIDUAL, SOCIETY, UNITY

Date of publication: 01.08.2012

Citation link:

Shagiahmetov M. Objective and subjective nature of logics // Chelovek. – 2012. – Issue 4 C. 89-99 . URL: <https://chelovek-journal.ru/s0236-20070000616-8-1-ru-446/>

Объективность и субъективность логики

Шагиахметов Марат Равгатович

Аннотация

В соответствии с системным подходом процесс развития мышления рассматривается как часть системы развития человека, в основе которой лежит взаимодействие системы индивида и системы общества. Это позволяет объединить меняющиеся структуры мышления в единый закономерный процесс. Благодаря этому находят объяснение как важнейшие повороты истории, так и изменение философских представлений.

Ключевые слова: СИСТЕМА, ИЗМЕНЧИВОСТЬ, ТОЖДЕСТВЕННОСТЬ, ЛОГИКА, МЫШЛЕНИЕ, ИНДИВИД, ОБЩЕСТВО, ЕДИНСТВО

Дата публикации: 01.08.2012

Ссылка для цитирования:

Шагиахметов М. Р. Объективность и субъективность логики // Человек. – 2012. – Номер 4 С. 89-99 . URL: <https://chelovek-journal.ru/s0236-20070000616-8-1-ru-446/>